
E l  C . E . S a n t  H i l a r i *  c o m t o t s  s a b e u  o c u p a  a c t u a l m e n t  e l  p r i m e r  l l o c

d e  l a  3 9 C a f c e g o r i a  R e g i o n a l , l a  q u a l  c o s a  v a  a s u p o s a r  u n  g r a n  è x i t  p e r  

a l ' e q u i p  a c t u a l  amb j u n t a  i n c l o s a ,  a i x ò  c o n t r a s t a  amb e l  d a l t a b a i x  

q u e  h a v i a  s u p o s a t  l e s  d u e s  t e m p o r a d e s  a n t e r i o r s .

No e s t à  e n  e l  n o s t r e  à n i m  f e r  u n a  p o l è m i c a ,  e n c a r a  q u e , e s  v u l g u i  o 

n o , j a  e s t à  e n c e t a d a , E s  p e r  a i x ò ,  q u e  a v u i  e l  " t e m a  p o l è m i c  d e l  m e s "  

q u e d a  s u b s t i t u ï t  p e r  " O p i n i o n s " , ,

E s p e r e m  q u e  a q u e s t  a r t i c l e  s e r v e i x i  p e r  i n f o r m a r  t o t a  l ' a f i c i ó  

h i l a r i e n c a  i  c l a r i f i c a r  r u m o r s  q u e  n o m é s  p o r t e n  a l a  c o n f u s i ó ,  4 p e r 

q u è  t a m b é  s e r v e i x i  c o m a c r í t i c a  c o n s t r u c t i v a  p e r  u n  p r e s e n t  i  u n

f u t u r  m i l l o r ,

yJÍ fymúiemtl cap é̂í.

1 1) L'èxit assolit aquesta temporada contrasta notablement el frncès de 
’ l 'anterior,és potser el canvi de categoria la causa principal d'aques
ta diferencia?

Jo crec,que aquesta temporada no ha estat un èxit ni la passada un 
frncès,eino que amb el conjunt de les dues temporades s'ha obtinrut
una bona plantilla.

En quant a ei e'ha notat el canvi de categoria,crec que tothom ho
veu amb les golejades obtingudes.

2) El treball de l'actual junta i entrenador,han fet líder nl Sant Hila
ri, ha estat simplement aixb,o creieu que ha influit el treball d'al
tres juntes anteriors?

Penso que l'actual junta i entrenador han demostrat que han fet un 
bon trehalljbona mostra és l'anar al primer lloc de la classificació.
I en quant al trelsall de juntes anteriors,jo crec qqe tots varem fer
el que varem poder,pel bé del C.E. Sant Hilari.

3) Quines diferències hi veieu entre l'actual entrenador(Jordi Torera.)
o 1 'anterior(Joaquim Raset)?

Hi ha una diferencia molt important d'en Raset amb en Torera,ja que 
en Raset p rta molts anys de vol dintre el futbol,! és un gran en
trenador. Quant a en Morera és un entrenador que s'ha tret el Carnet 
de nou i li falta molt per apendre.A:n$ bé,l'equip va líder de la 
classificació i aixb demostra que pot ésser un gran entrenador.

4) Quin futur hi veieu per al C.E. Sant Hilari?
El futur del Sant Hilari,com a planter de jugadors,el veig inmillo- ' 

rable;perb econbmicaraent,degut a la crisi actual,el veig desastrós. 
Cal resaltar que es cuida la cantera,i que els equips inferiors mar-1 
xen molt bé.Aixb ens alegra a tots.
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(ex-president futbol)


